
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2024-12-02 
 
Närvarande: Linda M, Jesper W, Andreas B, Jimmy H, Joakim J, Fredrik W,  
Amanda B, Emma A-H 
 
§1 Alla hälsades välkomna och mötet förklarades öppnat 
 
§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Fredrik W 
 
§3 Föregående protokoll: inga synpunkter 
 
§4 Mötet med Rockneby: F10-14 har börjat träna tillsammans med Rocknebys F13-14 och P11/12 
börjar träna med Rocknebys P11/12 denna vecka. Dialogen fortsätter klubbarna emellan nästa år. 
Linda kollar också med Team Södermöre hur de har löst medlemskap etc. 
 
§5 Mötet med landsbygdsenhenten: Matilda & Esau informerade om bygdepengen; nu kan enskilda 
föreningar söka pengar så länge aktiviteten är tillgänglig för alla. Det finns lite outnyttjade medel kvar 
från tidigare ansökan, Emma kollar om vi får använda dem till allaktivitetsplanen i stället. Det 
diskuterades även om man kunde röja ytterligare vid ”rofylld plats” för att gå emellan broarna. 
 
§6 Mötet med Kalmar kommun om nyttjande av klubblokalen: Vi har ett nytt avtal som gäller ett år i 
taget, ersättningen har höjts till 12kkr per år men om vi kan visa att vi fått ökade kostnader kan vi 
eventuellt få ytterligare stöd. Det är också inskrivet i avtalet att vi får låna 11-mannamål på 
sommaren och att vi lånar ut 5- och 7-mannamål på vintern. Kommunen har målat upp 2 7-
mannaplaner samt monterat en dörrstängare. De bytte även hänglås till garaget, vi har ännu inte fått 
någon nyckel. De påtalade att det var mycket skräp utanför garaget samt att allaktivitetsplanen inte 
var rensad från löv. Jesper frågar vaktmästarna om de kan rensa planen.  
 
§7 Tomtetur Slingan: En förenklad variant blir av 7-8 december, eventuellt också med en tipsrunda. 
 
§8 Julmarknad 15 december: Vi är tyvärr inte representerade i år. 
 
§9 Ansökan lärgrupper IdrottOnLine ska vara inlämnat till årsskiftet. 
 
§10 Anmälan seriespel 2025: P13-15 siktar på en 2014-serie med 3 överåriga, F13/14 samt P11/12 får 
vi avvakta och se hur samarbetet med Rockneby går. PF16 oklart. 
 
§11 Intresse för inventering: CityGross behöver hjälp 1 januari 3-4 timmar. Ersättning 100kr/timma. Vi 
vidarebefordrar mailet till alla ledare. 
 
§12 Övrigt 
-Guldfemman: Resebyrån nickes.com säljer fotbollsresor och har startat upp något som heter 
Guldfemman, en slags lokal fantasyfotboll (typ Drömelvan i Aftonbladet) med möjlighet för föreningar 
att tjäna extra pengar. Fredrik W kollar upp om det är av intresse för oss. 
-Cidden Cup: uppstart/intressemöte 9 december kl 19 på Åbyvallen 
-Linda bjuder in Therese Möllevi (RF SISU) till nästa styrelsemöte den 13 januari 
 
 

Nästa styrelsemöte: 13 januari kl. 18:30 


